
Świnoujście, dnia 06.07.2007 r. 
 

 
WIM/340/3501/2007 
 

WYKONAWCY 
     Uczestnicy postępowania WIM/ZP/340/39/2007 
     (wg rozdzielnika w aktach Zamawiającego) 
 
 
Dotyczy: zapytań nr 1 wniesionych do przetargu WIM/ZP/340/39/2007 na 

pn.: „Rewaloryzacja zabytkowego Parku Zdrojowego - I etap - melioracje”. 
 
 
W dniu 06.07.2007 r. wpłynęły do Zamawiającego zapytania dotyczące przedmiotu zamówienia. 
Zamawiający udziela poniżej odpowiedzi, stosując formę: cytat pytania – odpowiedź. 
 
Ulica Grudziądzka 
 
Pytanie nr 1.   Pomiędzy Ofertą pkt. 3i a Istotnymi Postanowieniami Umowy w pkt. [8.3.2] 

występuje sprzeczność okresu gwarancji. Oferta mówi o 3-ech latach 
gwarancji, a umowa o 5-ciu latach. Prosimy o podanie wymaganego terminu 
gwarancji. 

Odpowiedź 1:   Zamawiający wymaga 3-letniego okresu gwarancji. 
 
Pytanie nr 2:  Czy w przypadku powierzenia robót podwykonawcom, obowiązkiem 

podwykonawcy jest dostarczenie dokumentów zgodnie z pkt. 9 SIWZ do oferty? 
Odpowiedź 2: SIWZ/WIM/ZP/340/39/2007 nie nakłada takiego obowiązku. 
 
Pytanie nr 3.   W przypadku wpłaty wadium w formie gwarancji ubezpieczeniowej jest 

obowiązkiem dostarczenia kopii gwarancji do oferty. Gdzie należy złożyć 
oryginał?  

Odpowiedź 3:   W przypadku niepieniężnych form zabezpieczenia należy załączyć oryginał 
dokumentu zabezpieczenia do oferty. 

 
Pytanie nr 4.  Czy możliwy jest wybór każdego typu przepompowni na zgodną z parametrami 

technicznymi zawartymi w dokumentacji technicznej w przypadku, gdy 
producent wyrazi zgodę na 36 miesięczny okres gwarancji, który wymagany 
jest przez Oferenta. 

Odpowiedź 4. W projekcie budowlanym zawarty jest dobór przykładowej pompowni ścieków 
opartej na technologii FLYGT, co nie wyklucza zastosowania przez 
wykonawców innych pompompowni o parametrach nie gorszych niż 
przewidzianych w projekcie. 

 
 Pytanie nr 5.   Czy możliwa jest zamiana rur żelbetowych fi 600 na PCV fi 600 (dotyczy 

przepustów)?   
Odpowiedź 5:   Zamawiający nie przewiduje zmiany technologii wykonania robót, w 

szczególności materiałów z których wykonane maja być przepusty. 
 
 
  Z up. Prezydenta Miasta 
   
  mgr inż. Barbara Michalska 
  Naczelnik Wydziału Inżyniera 


